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Onderwerp overweging invoering ja-ja sticker. Bijlagen

Beste heer Folgers,

Op 26 september 2022 heeft u ons, namens de raadsfracties van D66, PvdA en Groenlinks enkele vragen gesteld 

met betrekking tot overwegingen om de ja-ja sticker in te voeren.

U heeft hiervoor vier vragen geformuleerd die we in onderstaande brief beantwoorden. 

1. Welke mogelijkheden ziet u om net als onze buurgemeenten Rijssen-Holten en Deventer een ja-ja 

stickerbeleid in te voeren, waarbij huishoudens alleen nog automatisch huis- aan huis bladen ontvangen 

wanneer zij geen sticker op de brievenbus hebben geplakt?

Antwoord: In het vastgestelde coalitieakkoord is afgesproken geen lokale verplichtingen op te leggen, 

bovenop landelijke regelgeving. Een verplichte invoering van deze ja-ja stickers past niet binnen deze 

afspraken. Het college ziet daarom geen mogelijkheden voor invoering van deze ja-ja stickers. 

2. Wat zijn de kosten van de bovengenoemde oplossingen voor de gemeente?

Antwoord: Gelet op beantwoording van vraag 1 is deze vraag niet onderzocht.

3. Welke oplossingen ziet u nog meer hoe we in de gemeente Raalte meer papier kunnen besparen?

Antwoord: 

Om papier te besparen worden al instrumenten ingezet. De laatste vijf jaren is de hoeveelheid 

ingezameld oud papier met 10% verlaagd, mede als gevolg van de digitalisering. 

Papier besparen kan nog meer onder de aandacht worden gebracht door meer te communiceren over:  

a) de beschikbare digitale reclame-apps waarop je de reclamefolders kunt inzien, 

b) de beschikbaarheid van digitale abonnementen voor o.a. de krant, 

c) Meer digitale middelen inzetten voor wat betreft de gemeentelijke communicatie,

d) Verder kunnen we extra communiceren over het gebruik van de huidig beschikbare ja-nee sticker 

en nee-nee-sticker.



4. Welke mogelijke beperkingen ziet u en hoe kunt u deze beperkingen oplossen?

Antwoord: 

T.a.v. de punten 3a en 3b merken we op dat het hier primair een taak en verantwoordelijkheid van de 

betreffende bedrijven/winkels betreft.  

M.b.t. punt 3c willen we opmerken dat we in deze tijd van verdergaande digitalisering nadrukkelijk ook 

rekening moeten en willen houden met de inwoners die niet goed digitaal onderlegd zijn. Zij moeten de 

beschikbare informatie kunnen ontvangen (op papier).

Met vriendelijke groet

burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte,

de secretaris de burgemeester

Monique van Esterik Martijn Dadema


